
  

 

 

 

Sommaren 2023 
Vilken sommar det blev! Vädret beror väl på var vi varit. Den inledande torkan kompenserades 
till slut av regn. Därmed får vi hoppas att vallskördarna återhämtar sig samtidigt som vi kan 
ana att spannmålsskörden tyvärr kommer att påverka höstens foderpriser. Det blev dock långt 
mycket bättre än vi kunde befara i juni. 
 
Men jag tänker nu främst på STL-sommartrav. Hoppas att ni som jag fått uppleva 
publikmässiga succéer på en mängd banor. Lite av ”äntligen” och framför allt att vi fått 
uppleva travsporten från sin allra bästa sida. Allt ger energi inför det fortsatta. Det tar vi med 
oss inför höstens arbete med att forma 2024. 

 

Det kan tyckas vara en detalj. När vår personal står i entréerna vid STL Sommartrav och tar alla 
besökare i hand med ett ”välkommen”, så kändes det verkligen som något äkta och genuint. 
Inramningen, sporten, glädjen skapade på många håll en stämning som det kändes år sedan vi 
senast upplevde.  
 
Vi har ofta svårt att ta till oss när något är riktigt bra. Vet inte vad det beror på men självkänslan i 
sporten är något vi alla kan vara med och bidra till. När något är riktigt bra; säg det, dela det. 
Samtidigt ger det energi att bygga vidare. Tror personligen att erfarenheterna från sommaren 2023 
blir viktiga att ta med i tanken att denna modell skall utvecklas vidare under flera år framåt. 
 
Tillåter mig att drömma om några delar som vi borde kunna utveckla än mer: 

• Defileringen. Vi borde betrakta det som en ”line up” i hockey eller fotboll. Den är helig 
där. Så borde det också vara för oss. Vad kan vi göra mer och bättre; musikvalet, 
presentationen och konsekvent ordning i defileringen. 

• Ljud och Bild. Jag drömmer om att bansändning och Kanal 75-sändningen ska förens att 
vara densamma. Det kan inte vara klokt med en känsla att publiken inte vet vad de ska titta 
på. Vet att det sitter ihop med en mängd faktorer. Men nuvarande modell är inte bra för 
vare sig publik eller utövare. 

• Marknadsföra hästägandet. Årets STL-sommartrav innehöll erbjudanden om delägarskap i 
utvalda hästar. En bra början. Tror vi kan göra mycket mer för att informera, förenkla och 
förklara en introduktion till det finaste av allt – att själv äga en del i en travhäst. 

Det var mina tankar. Det finns säkert andra områden som kommande utvärdering ska lyfta.  STL-
sommar var och är en del i en strategi att gasa och bromsa samtidigt. I vetskapen om att vi drog 
ned ett fyrtiotal travdagar inför 2023 så frigjordes resurser för sommarsatsningen. I skrivande 
stund känns det sammantaget som en klok investering för framtiden. 
 
På återseende i höst! 



  
 

 
Med hälsningar 

Anders Källström 
Ordförande Svensk Travsport 

PS. Ni når mig enklast på anders@kallstroms.se 


